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Abstract (en)
The water bed has a foam trough (1), with cheeks (3) around it formed by the side walls on the edges on the base (2). The base is of a harder foam
material than the side walls. The interior is covered by a safety film forming an inner trough (4) with a hollow interior (8) to hold the water bags of the
bed. A sliding clasp fastener (7) is at the connecting line (6) between the inner trough and an outer trough structure (5) which is around the outer
sides of the walls and under the base.

Abstract (de)
Es wird ein Wasserbett mit einer Schaumstoffwanne (1) vorgeschlagen, die aus einem Boden (2) und an ihren Seitenrändern umlaufenden Wangen
(3) besteht, und mit einer die Schaumstoffwanne (1) auskleidenden, aus einer Sicherheitsfolie bestehenden innen liegenden Auffangwanne (4)
versehen ist und wenigstens einen in der Auffangwanne (4) einliegenden Wasserkern (9, 10) hat. Die Schaumstoffwanne (1) ist von einer zweiten,
außen liegenden Auffangwanne (5) umgeben, die sich über die Unterseite des Bodens (2) und über die Außenseiten der Wangen (3) erstreckt.
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